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                                   Hørby d. 29. januar 2024 

 

 

 

Referat af bestyrelsesmøde, afholdt d. 25. jan. 2024. 

Deltagere: Søren Møller Andersen ,  Rasmus Christensen, John Lygaard,  Bo Nielsen,  Ann-Jette Jacobsen,  
Claus Junker, Torsten Larsen,  Jan Schunck og Theis Petersen. 

Jan Bonde deltog i mødet til og med pkt 3. a 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden. 

Dagsorden blev godkendt. 

2. Godkendelse af referat.  

Referat af mødet 14. december 2023 blev godkendt. 

3. Nyt fra Formanden. 

a. Bestyrelsen har fra et medlem, modtaget en skriftlig klage over tildelingen af 
bådpladser. Det drejer sig om såvel tildeling af bådplads til medlemmet, som 
tildeling af bådpladser til andre medlemmer. Bestyrelsen har klarlagt forløbet for 
tildelingen til medlemmet og udarbejder svar til medlemmet – ligesom der tilbydes 
et møde omkring den aktuelle tildeling af bådplads. 

b. Stormen Pia blev klaret, uden skader på havnen og Bådelaugets bygninger. Der 
blev bygget vandspærre omkring klubhuset – med massiv hjælp fra såvel 
medlemmer som naboer!  

Tak for gratis grus til sandsækkene, tvangsblander til fyldning af sandsække og 
minilæsser til transport af sandsække m.v. 

c. Bommen til landpladsen er tæt på at være klar! 
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d.  Badebroen har været truet af is i forbindelse med storm og isens opbrud.  Der er 
indkøbt en sav – så det er muligt at save isen løs omkring trappe og stolper på 
broen. Der skal foretages mindre reparationer – ligesom det kommende vintre må 
forudses at broen skal tages op inden frostperioder. 

e. Der har den 24. januar været afholdt klubaften med 15 deltagere. Emnerne var 
navigation, afmærkning til søs m.v. samt lidt knob og stik. Hyggelig aften med rigtig 
god stemning. 

f. Generalforsamlingen for 2024 gennemføres som tidligere meldt ud  -  den 17. 
marts. Listen over bestyrelsesmedlemmer, der er på valg blev gennemgået. 
Formanden udfærdiger indkaldelse til Generalforsamlingen og John sørger for at 
sende den ud inden udgangen af uge 7. 

4. Opfølgning af emner fra tidligere bestyrelsesmøder. 

a. Punktet vedrørende overnatning og anvendelse af både til beboelse, er nu 
indarbejdet i Bådelaugets folder med praktisk information. Emnet udgår herefter af 
listen. 

b. Punktet vedrørende ”pligtarbejde” udgår. Rasmus har undersøgt emnet og 
problemstillingen vil ikke ændres ved en anden betegnelse.  

c. Som næste Vinter-aktivitet, arbejdes der på et foredrag om langturssejlads. Emnet 
udgår herefter af listen. 

d. Punktet ”Aktiviteter i Bådelauget henover sejl- sæsonen” videreføres. 

 

5. Nyt fra Kassereren. 

a. Der budgetteres med bygning af 3 nye grejskure. 

b. Udgifter til optagning af badebroen medtages i budget 2024. 

c. Udgifter til løbende vedligeholdelse af havn og bygninger budgetteres som i 2023. 

6. Nyt fra havnen. 

a. Der indkøbes ”plastic hætter” til de nye fortøjningspæle. Slåningen af disse pæle 
er bestilt (udføres sandsynligvis i uge 5). 
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b. Bestyrelsen vil foranledige optagning af en båd – hvor vilkår er misligholdt. 
Ligeledes arbejdes der på, at en båd på landpladsen bliver fjernet ved ejerens 
foranstaltning – alternativt ved at båden skrottes. 

7. Nyt fra ungdomsafdelingen. 

Intet nyt. 

8. Eventuelt.  

Ingen emner. 

Næste møde. 

Onsdag d. 21. februar 2024 kl 1800. 

Søren sørger for forplejning. 

 

Referent: 

 Torsten 


